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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. február 20. 
(csütörtök) napján 15:00 órai kezdettel megtartott rendkívüli testületi ülésén. 
 
Jelen vannak:  
Kosárszki József    polgármester 
Czövek Zoltán   alpolgármester 
Démi Zoltán    képviselő 
Varga Zoltán    képviselő 
 
Tanácskozási joggal:  
Fidrich Tamásné             jegyző  
 
Meghívottak:  
A melléklet jelenléti ív szerint.  
 
Kosárszki József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
testületi ülés határozatképes, mivel a megválasztott 5 fő képviselő-testületi tagból 4 fő 
megjelent.  
 
Tárgyalandó napirendi pontokra a meghívóban szereplőektől eltérően tett 
javaslatot:  
 
1./ Javaslat Nagyveleg Község Önkormányzat 2025. évi költségvetésének 
beterjesztésére 
Előterjesztő: Kosárszki József polgármester 
 
2./ Javaslat 2025. évre vonatkozó illetményalap megállapításáról szóló rendelet 
megalkotására 
Előterjesztő: Kosárszki József polgármester 
 
3./ Javaslat a Bakonycsernyei Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott 
köztisztviselők 2025. évi illetménykiegészítéséről szóló rendelet megalkotására 
Előterjesztő: Kosárszki József polgármester 
 
A tárgyalandó napirendre egyéb módosító javaslat nem érkezett. A polgármester 
szavazásra bocsátotta a tárgyalandó napirendre tett javaslat elfogadását az 
elhangzottak szerint: 

 
A szavazásban részt vett képviselők száma: 4 fő 

A szavazás eredménye: 4 igen, 0 nem 
 



Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
20/2025. (II.20.) határozata 

a napirendi pontok elfogadásáról  
 

Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő-testülete a tárgyalandó napirendre 
tett javaslatot az alábbiak szerint fogadja el:  
1./ Javaslat Nagyveleg Község Önkormányzat 2025. évi költségvetésének 
beterjesztésére 
Előterjesztő: Kosárszki József polgármester 
2./ Javaslat 2025. évre vonatkozó illetményalap megállapításáról szóló rendelet 
megalkotására 
Előterjesztő: Kosárszki József polgármester 
3./ Javaslat a Bakonycsernyei Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott 
köztisztviselők 2025. évi illetménykiegészítéséről szóló rendelet megalkotására 
Előterjesztő: Kosárszki József polgármester 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 

1./ Javaslat Nagyveleg Község Önkormányzat 2025. évi költségvetésének 
beterjesztésére 
Előterjesztő: Kosárszki József polgármester 
 
Kosárszki József polgármester: Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy átvezetésre kerültek 
az előző héten megbeszélt javaslatok. Ezek a bevételi és kiadási oldalt is érintették. 
Javasolja elfogadni.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: A gyermekétkeztetés köznevelési intézményben 
kormányzati funkciónál bent maradt a cafetéria, kéri javítását.  
 
Fidrich Tamásné jegyző: Nagyveleg költségvetés tervezete nagyon feszes, de sikerült 
a kiadások és bevételek egyensúlyát megteremteni.  Felhívta a polgármester és a 
képviselő-testület figyelmét, hogy addig költekezés nem történhet a kötelező dolgokon 
kívül amíg az ingatlanértékesítésre beállított 4 millió Ft bevétel be nem érkezik. A 
kötelező dolgokon kívül egyéb más kiadás nem történhet, amíg a bevételi oldal nem 
realizálódik, hiszen nincsen meg rá a fedezet. 
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Polgármester úr tájékoztatta, hogy lehet új adónemet 
bevezetni év közben.  
 
Fidrich Tamásné jegyző: Új adónemet január 1-vel vezethet be az önkormányzat, mely 
az adótörvény értelmében bárminemű módosítást az adóalanyok terheit év közben 
nem súlyosbíthatja. Kedvezőbbet természetesen lehet.  
 
Kosárszki József polgármester: A móri önkormányzattól a tájékoztatást kapta, hogy év 
közben is lehet bevezetni új adót, csak a meglévő adó mértékén nem lehet változtatni. 
Móri gazdasági iroda vezetője tájékoztatta róla.  
 



Fidrich Tamásné jegyző: Helyi adók alapja január 1. szerinti állapot. Erről mindig 
novemberben van döntés, hogy az adóalanyok 30 nappal a hatályba lépés előtt 
értesülhessenek róla. Milyen típusú adóra gondoltak, hogy legyen bevezetve? 
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Gazdasági épületekre, minden olyan gazdasági épület, 
amely gazdasági vagy vállalkozói tevékenységre szolgál, 100 m2-nél nagyobb. Lehet 
ez traktortároló, gabonatároló, autószerelő műhely. Gazdasági tevékenységre szolgál, 
nem magán jellegű.  
 
Fidrich Tamásné jegyző: Amennyiben lehetséges év közben adót bevezetni, akkor a 
testületnek meg kell határozni a feltételeket. Mivel ez egy teljesen új javaslat, melynek 
jogszabályi háttérét át kell néznie, kérte, hogy a következő ülésen tárgyalja a testület, 
hiszen előterjesztés sincsen róla. 
 
Kosárszki József polgármester: Nagyveleg katasztrófális az utcán parkolás. Ennek 
megoldására javasolná a közterülethasználati engedély megváltását. Mindenki el tudja 
dönteni, hogy megváltja ezt az engedélyt vagy parkol az udvarában. Sok esetben az 
emberi lustaság a meghatározó tényező abban, hogy nem állnak be a saját portájukra 
az emberek.  
 
Démi Zoltán képviselő: Ezt az épületadót, most még meddig szeretnék csinálni? 
Mindenféle gazdasági épületre ki lesz vetve. Kit fog ez érinteni megint? Két gazdát, 
rajtuk kívül senkit. Nem elég az iparűzési adó. Utána bevezet majd az önkormányzat 
más adókat. Az majd megint arra a két három emberre lesz kivetve.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Az utakat meg kell védeni, fent kell őket tartani. 
Javarészt fel vannak már újítva. A traktorok pedig elég komoly súllyal rendelkeznek, 
amik használják az utakat.  
 
Démi Zoltán képviselő: Igen, elég komoly súllyal rendelkeznek és annál nagyobb 
kerékkel. A föld munkálása során is az a lényeg, hogy ne legyen nagy talajnyomás.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Ő ezt mind érti, de akkor is vannak súlykorlátozások. 
Véleménye szerint ez normális dolog lenne, az adó bevezetése.  
 
Démi Zoltán képviselő: Majd utána kitalál az önkormányzat valami más adót erre a két 
három emberre. Mondjuk el lehet menni az Öreg-hegyre pinceadót is be lehetne 
vezetni.  
 
Varga Zoltán képviselő: Majd meg lesz szavazva, hogy mi lesz bevezetve. Egyelőre 
még csak beszélgetnek róla. Ezek csak javaslatok.  
 
Szolnoki Tamásné: Nagyon szoros a költségvetés. Az előző ülésen megbeszélt 
megszorítások mindenkire kihatottak, kivéve a polgármestert. A polgármester 
főállásban vállalta ezt a megbízatást, de nem tölt itt annyi időt. Megkérdezte 
polgármester úrtól, hogy nem gondolkozott el azon, hogy társadalmi megbízatású 
polgármester legyen. Az a 4 millió Ft, amit földeladásra lett betervezve, az a 
polgármester fizetését fogja kipótolni. Az a föld nem ér annyit, de ha lesz rá vevő el 
kell adni.  
 



Kosárszki József polgármester: Úgy érzi, hogy sokat dolgozik a faluért. Kérte, hogy 
számoljanak egy olyan költségvetést is, amiben ő társadalmi megbízatású 
polgármesterként látja el a feladatait. Nagyságrendileg a két összeg között 1 millió 
Forint van.  
 
Fidrich Tamásné jegyző: Jelenleg a költségvetésben a főállású polgármesteri bér van 
beállítva, költségtérítés nélkül. 
 
Szolnoki Tamásné: Úgy gondolja, hogy a költségtérítés, amiről a polgármester 
lemondott, az jár neki. Utazik a falu ügyeiben ide-oda.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Ha jól számol, akkor a költségtérítés többe került volna, 
mint amiről lemondott.  
 
Fidrich Tamásné jegyző: Két tervezet volt. Az egyik esetben úgy számoltak, hogy 
társadalmi megbízatású polgármesteri bér és költségtérítés együtt szerepel, a másik 
esetben pedig főállású polgármesteri bél költségtérítés nélkül. Ez a két vonal lett 
vizsgálva. A polgármesteri illetmény 70%-át biztosítja az állam, legyen az főállású vagy 
társadalmi megbízatású.  
 
Szolnoki Tamásné: Társadalmi megbízatású polgármester havi illetménye az mennyi? 
 
Fidrich Tamásné jegyző: 50%-a a főállásúnak, azaz 515 000 Ft, plusz a bér 15%-ának 
megfelelő költségtérítés.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Ha a költségtérítésről mond le a polgármester, akkor 
az gazdaságosabb.  
 
Szloboda Istvánné: Látja, hogy 0-ra kihozták a költségvetést. A 75 000 Ft cafetéria az 
hova lesz áthelyezve? Javasolja a temetőhöz áthelyezni fűnyírásra. Nem mondaná, 
hogy a főállású megbízatás az gazdaságosabb, mint a társadalmi. Polgármester úr 
elmondta, hogy nem tud itt lenni napi 8 órában. Mindenki tudja, hogy az a meghirdetett 
telek nem ér annyit. Ha csak nincs itt titokban valaki, aki azt mondja, hogy megveszi. 
A polgármesteri bért a munkáltató, a testület dönti el. Az a 1,5 millió Ft, ami 
megmaradna, az mondjuk a dolgozók cafetériáját fedezné. Múlt ülésen is elmondta, 
hogy a költségtérítés az annyi, amennyit a falu érdekében eljárnak, nem muszáj 
felvenni az összeset. Az orvosi rendelőnek a bekötése a szennyvízrendszerbe 
megtörtént? 
 
Kosárszki József polgármester: Még nem ért ide a vállalkozó, nincs elfelejtve.  
 
Szloboda Istvánné: Faluháznak van biztosítása? Ha igen akkor, az hol van a 
költségvetésben? 
 
Kosárszki József polgármester: Igen van a Generali biztosítónál. A biztosítások 
összege résznél szerepel.  
 
Szloboda Istvánné: De hát ott gépjárművek biztosítása szerepel. Nincs tisztán kiírva, 
hogy az a biztosítás mire vonatkozik. Ezen épületeken vannak napelemek, ha történik 
velük valami. Fontosnak tartja a vagyonvédelmet.  



 
Kosárszki József polgármester: Azok az épületek, amelyeken van napelem, azok külön 
vannak biztosítva.  
 
Szloboda Istvánné: A testvérvárosi kapcsolatok az milyen költségekkel jár éves 
szinten.  
 
Kosárszki József polgármester: Üzemanyag költségbe került ez idáig, minimális 
költség ez.  
 
Szloboda Istvánné: Jelenléti íveket most is le kell adni? 
 
Fidrich Tamásné jegyző: Igen a hivatal felé, és ott jelentik le a KIRA rendszeren 
keresztül.  
 
Szloboda Istvánné: Polgármester úr jelenléti ívén mi szerepel? 
 
Kosárszki József polgármester: Nem ír jelenléti ívet, nem ad le.  
 
Gellér Vilmos: Az új adóból befolyó összeg az egy nem tervezhető bevétel még. Nem 
tudható, hogy mennyi pénz fog belőle befolyni az önkormányzathoz. Temetővel 
kapcsolatban sok üzemanyag áll a rendelkezésükre. 
 
Szloboda Istvánné: Most a testületnek az a dolga, hogy március 15-ig elfogadott 
költségvetési rendelete legyen, mert ellenkező esetben nem fognak állami támogatást 
kapni.  
 
Démi Zoltán képviselő: Szeretné megkérdezni, hogy az óvodával kapcsolatban mi 
várható? Azt hallotta, hogy megszorítások lesznek az óvodában.  
 
Kosárszki József polgármester: Nem megszorítások lesznek az óvodában. Vezetővel 
egyeztettek a munkabeosztással kapcsolatosan.  
 
Démi Zoltán képviselő: Még azt hallotta, hogy hátul megszűnik a fűtés.  
 
Kosárszki József polgármester: Erről szó sem volt. Csökkentett, temperáló fűtés lesz. 
Az altatás/alvás a csoportszobákban lesz, mint ahogy korábban is volt.  
 
Kaiser Tibor: El fognak férni a gyerekek? 
 
Kosárszki József polgármester: Igen elfognak. Kényelmi szempontból volt az altatás a 
tornateremben, hogy a dajkának ne kelljen minden nap felszednie az ágyakat. 
Gazdasági szempontból nézve egész nap megy ott is a fűtés, látható, hogy mennyi a 
fűtésdíja az óvodának. Ezt a lépést igenis meg kell hozni.  
 
Mészáros Imréné óvodavezető: Az altatás nemcsak kényelmi szempontból történik a 
tornateremben. Elég sok gyermek van. Kényelmesebben elférnek, nagyobb a tér. 
Jobban elszeparálhatóak a gyermekek. A csoportszobában elég szűk a helyük, de ha 
ezzel segíthetnek az önkormányzat helyzetén akkor megteszik. Nagyon sok plusz 
munkával fog járni a dajkának és a pedagógiai asszisztensnek is. Polgármester úr 



kérte, hogy a tornateremben csak temperáló fűtés legyen, egy héten csak egyszer lesz 
felfűtve a tornaterem, amikor testnevelés óra lesz. Kipróbálták és sajnos 17 fok volt a 
teremben. Ha 18-19 fokon menne minden nap a tornateremben a fűtés, az hozna-e 
olyan hőfokot, hogy lehessen ott tornázni. Lehet ez a két napi fűtés többletköltséget 
hoz az önkormányzatnak.  
 
Kaiser Tibor: Az inverteres klímáknak ez az előnyük, hogy folyamatosan temperálva 
menjenek, ha hirtelen ráfűtenek, akkor van fogyasztás igazán. Látta, hogy van 
napelem az óvodán. Hogy jön ki ennyire az áramdíj? Mennyi spórolás lesz ezzel az 
óvodán? A gázdíjat is eléggé magasnak találja.  
 
Kosárszki József polgármester: Véleménye szerint, jelentős spórolás lesz. Említette is 
a vezetőnek, hogy 25 fokra beállított termosztás mellett szellőztetni, nem túl 
gazdaságos. Többször kérte őket, hogy a beállított hőfokot hagyják meg.  
 
Mészáros Imréné óvodavezető: Visszatérve a tornaterem csökkentett fűtésére. Ezt 
már egyik évben próbálták, az ablakon folyott a víz, penészesedett minden. Az óvoda 
nevezett a Bozsik programra, sok mindent, sok szép fejlesztő tornaeszközöket kapott 
az óvoda, melyek ennek következtében tönkre mentek. Nem tudja, hogy ez rendjén 
való lesz-e így, vagy sem. Munkarenddel kapcsolatban szeretné elmondani, hogy 
6:45-kor jött az első gyermek, holott 7-kor nyit az óvoda. 7:15-kor 9 gyerek volt az 
óvodában. 9 gyereket nem teheti meg, hogy rábíz a pedagógiai asszisztensre.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: De igen, rá lehet bízni.  
 
Mészáros Imréné óvodavezető: Ismeri a törvényt, rábízhatja, de akkor valaki 
nyilatkozzon, hogy ki fogja vállalni a felelősséget, ha valamelyik gyerekkel történik 
valami.  
 
Kosárszki József polgármester: Együtt beszélték meg, hogy hány gyerek van 
reggelente. Eddig azt mondták, hogy 2-3 gyerek van ott korán reggel.  
 
Mészáros Imréné óvodavezető: Most 9 gyerek volt reggel. 4 óra után pedig 6 gyerek 
volt az óvodában. Jelen pillanatban sok a beteg is, kevesebb gyerek van. Tudja, hogy 
rábízható a pedagógiai asszisztensre. Ő szeptemberben kezdett, még betanul. Tanulja 
még az itteni szokás szabályrendszerét. Nem gondolja, hogy felelősségteljes döntés 
lenne rábízni a gyerekeket.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Meddig tart a betanulása? 
 
Mészáros Imréné óvodavezető: 1 évig.  
 
Czövek Zoltán polgármester: 1 évig? Akkor miért kell neki iskolába járnia, elsajátítani 
a szakmai dolgokat? 
 
Mészáros Imréné óvodavezető: Csak azt tudja, hogy mire képes a pedagógiai 
asszisztense.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Az óvodában mikor folyik iskolára felkészítő nevelő 
munka? Mettől meddig? 



 
Mészáros Imréné óvodavezető: Délelőtt folyamán, játékba ágyazott tevékenység 
keretében.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: A 326/2013. kormányrendelet kimondja, hogy nem kell 
hozzá óvónő. Tehát reggel 8 óra előtt és délután sem kell.  
 
Mészáros Imréné óvodavezető: Nem lesz 7 órától óvónő, hanem csak 8 órától. Mit 
spórol ezzel az önkormányzat? Ha reggel 8-kor jön dolgozni, ledolgozza a 6,5 óráját a 
csoportba, mit spórol ezzel az önkormányzat? Egy csoportra 2 óvónő és egy dajka van 
előírva.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: 1 óvónőt. Egy óvodai csoportban 1 óvónő van előírva. 
Nem az óvoda nyitvatartása a lényeg, hanem az, hogy mikor történik fejlesztő munka. 
 
Mészáros Imréné óvodavezető: Délután is fejlesztő munka történik.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Az előbb ezt kérdezte, és nem ezt a válasz kapta. Ha 
9-11-ig tart a fejlesztő munka, akkor elegendő egy óvónő.  
 
Szloboda Istvánné: Régen nagyon kevés áramdíjat fizettek az óvodára. A vízdíj is 
tízszeresére emelkedett. Óvoda esetében gondolni kell a szülőkre is, akiknek a 
gyerekeik oda járnak. Kíváncsiak mindenre, azt szeretnék, hogy a gyermekeik jó 
körülmények között legyenek. Régen is a csoportszobában altattak. Véleménye szerint 
a temperáló fűtésre mindenképpen szükség van, maga az épület állagának megóvása 
végett. Bölcsőde esetében most 4 millió szerepel a tervezetben.  
 
Kosárszki József polgármester: Úgy jött el az óvodai egyeztetésről, hogy temperáló 
fűtés lesz ott. Senki nem mondott ilyet, hogy nem lesz fűtés. Az összköltség lett 4,9 
millió forint az óvoda és bölcsőde fenntartására fizetendő összes a kistérség felé. 
Mindkét intézményre rávetített költségek.  
 
Szloboda Istvánné: Bölcsőde eseténben? 
 
Kosárszki József polgármester: Bölcsőde esetében munkaidő csökkentést javasolt, 1 
fő főállású, 1 fő 6 órás és 1 fő (második) kisgyermeknevelő lesz 4 órás 
foglalkoztatásban.  
 
Szloboda Istvánné: Szakmai előírásoknak ez megfelel? 
 
Kosárszki József polgármester: Igen, megfelel.  
 
Szloboda Istvánné: Vezető óvónőtől szeretné kérdezni, hogy a pedagógiai asszisztens 
felveszi a fizetését? Miért mondjuk azt, hogy nem bízhatunk rá gyerekeket?  
 
Mészáros Imréné óvodavezető: Felveszi a fizetését. Nem bír a gyerekekkel. 
 
Kosárszki József polgármester: Akkor ezt jelezni kell a kistérség felé, a kistérségi 
vezető óvónő felé.  
 



Szolnoki Tamásné: Bölcsőde nyitvatartási idejéről szeretne érdeklődni.  
 
Kosárszki József polgármester: Jelenleg az óvoda nyitvatartásához van hozzáigazítva. 
Ehhez képest fog változni, 7 órától 16 óráig lesz nyitva a bölcsőde. 
 
Fidrich Tamásné jegyző: Tájékoztatást nyújtott a helyi adóról, melyet a Htv. szabályoz. 
Vannak a települési adók is, melyek bevezetésére szintén a Htv. ad felhatalmazást, de 
nem tartalmaz részletszabályokat, azt a testületnek kell meghatározni. Egy ingatlant 
csak egyszer lehet megadóztatni. Ha egy ingatlanra fizetnek kommunális adót, akkor 
más ingatlannal kapcsolatos adó arra már nem kivethető.  
 
Szolnoki Tamásné: Kommunális adóval kapcsolatos csekket ki fogják vinni házhoz? 
 
Fidrich Tamásné jegyző: Ki lesz hordva, összeg nem lesz ráírva.  
 
Kosárszki József polgármester: A túlfizetéseket csak személyesen tudják az ügyfelek 
rendezni. Ezt át tudja vezettetni másik adószámlára vagy vissza tudja kérni.  
 
Varga Zoltán képviselő: Pontosan tudja, hogy a lakosság meg van szorítva. A 
testületnek joga lett volna emelni a kommunális adó mértékén.  A két adó bevezetését 
meg kell vizsgálni, véleménye szerint nem a teljes lakosságot fogja érinteni.  
 
Gellér Vilmos: Támogatja az új adók bevezetését. Sőt pincetulajdonosként támogatná 
a pinceadó kivetését is.  
 
Szolnoki Tamásné: Folyamatosan adókat fognak kivetni. Ha elkezdik az adók 
bevezetését, akkor minden évben be lesz vezetve valami új. A gazdákra annak idején 
nem tudták kivetni a földadót, most valamilyen szinten ki akarják vetni rájuk ezt az 
adót.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Szonoki Tamásnét kérdezte, hogy tudna-e valami olyan 
ötletet adni, ami előre viszi a falut? 
 
Szolnoki Tamásné válaszában elmondta, hogy megválasztotta a képviselőket a falu, 
megbíztak bennük, megbízták őket, hogy a falu előre lendüljön.  
 
Varga Zoltán alpolgármester: Ingatlan nem lesz eladva, azt most megmondja, az iskola 
sem.  
 
Czövek Zoltán alpolgármester: Ide építő jellegű ötleteket kell, hozni. A lakosság is 
hozhat, nem csak a képviselők. 
 
Szolnoki Tamásné: Hoztak ide építő jellegű ötleteket, meg sem lett hallgatva az illető.  
 
Több kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a 
költségvetés tervezet végleges formában történő kidolgozásának elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 4 fő 
A szavazás eredménye: 4 igen, 0 nem 

 



Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
21/2025. (II.20.) határozata 

a 2025. évi költségvetés beterjesztéséről 
 

Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő-testülete figyelemmel 
Magyarország 2025. évi költségvetéséről szóló 2024 évi XC. törvényben 
foglaltakra, az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény  24. § (3) 
bekezdésében foglaltak alapján Nagyveleg Község polgármestere által 
beterjesztett Nagyveleg Község Önkormányzatának 2025. évi költségvetési 
rendelettervezetét megtárgyalta és a költségvetési egyensúly 
megteremtése érdekében alábbi módosító javaslatok beépítését rendeli el: 
1. Elrendeli a gyermekétkeztetés köznevelési intézményben kormányzati 

funkción lévő 75 000 Ft cafetéria átcsoportosítását zöldterület 
karbantartására.  

Felhívja a jegyzőt, hogy az áttárgyalt és elfogadott bevételi és kiadási 
tételeknek megfelelően   aktualizált rendelet tervezetet készíttesse el és a  
polgármester a következő soros testületi ülésre, de legkésőbb március 15-ig 
terjessze be a képviselő-testület elé. 
 
Felelős: jegyző  
Határidő: azonnal 

 
A polgármester szavazásra bocsátotta a bölcsőde működésével kapcsolatos döntések 
meghozatalának elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 4 fő 
A szavazás eredménye: 4 igen, 0 nem 

 
Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

22/2025. (II.20.) határozata 
bölcsőde működésével kapcsolatos döntésekről 

 
Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő testülete a Móri Többcélú Kistérségi 
Társulás által fenntartott Nagyveleg közigazgatási területén működő Meseház Óvoda-
Bölcsőde Etalon Sport Bölcsőde működésével kapcsolatosan az alábbi döntéseket 
hozta:  

1. A bölcsőde nyitvatartási idejét Hétfő – Péntek 700-1600 órában történő 
meghatározását,  

2. A bölcsődei kisgyermek gondozók számát 2,2 főben, azaz 
- 1 fő 8 órás, 
- 1 fő 6 órás, 
- 1 fő 4 órás foglalkoztásban javasolja meghatározni a fenntartó Móri 

Többcélú Kistérségi Társulás felé.  

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
2./ Javaslat 2025. évre vonatkozó illetményalap megállapításáról szóló rendelet 
megalkotására 
Előterjesztő: Kosárszki József polgármester 



 
Kosárszki József polgármester: Felkérte Fidrich Tamásné jegyző asszonyt a napirendi 

ponttal kapcsolatos tájékoztatásra. 

Fidrich Tamásné jegyző: A Képviselő-testület az elmúlt években külön rendeletében 

határozta meg az illetményalapot, amely 2019 január 1-jétől 46.380 forintban került 

megállapításra A fent leírtak alapján kérte, hogy a korábbi évekhez hasonlóan 2025. 

évre változatlan összeggel, azaz tavaly megállapított köztisztviselői illetményalap 

(46.380 Ft) kerüljön ismételten meghatározásra.  

Kosárszki József polgármester: Köszöni szépen a tájékoztatást. Javasolja elfogadni. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A polgármester szavazásra bocsátotta a 2025. 
évre vonatkozó illetményalap megállapításáról szóló rendelet megalkotását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 4 fő 
A szavazás eredménye: 4 igen, 0 nem 

 
Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

1/2025. (II.27.) rendelete 
a 2025. évre vonatkozó illetményalap megállapításáról 

 
A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 
3./ Javaslat a Bakonycsernyei Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott 
köztisztviselők 2025. évi illetménykiegészítéséről szóló rendelet megalkotására 
Előterjesztő: Kosárszki József polgármester 
 
Kosárszki József polgármester: Felkérte Fidrich Tamásné jegyző asszonyt a napirendi 
pont ismertetésére. 
 
Fidrich Tamásné jegyző: Tájékoztatást nyújtott, hogy a hivatal köztisztviselője 
felsőfokú és középiskolai végzettség esetén egységesen az alapilletménye 20-%-ának 
megfelelő mértékű illetménykiegészítésre jogosult. Elfogadás esetén ez sem változna 
az elmúlt évekhez képest. 
 
Kosárszki József polgármester: Köszöni szépen a tájékoztatást. Javasolja elfogadni.  
 
Több kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a 
köztisztviselői teljesítményértékelés fő célkitűzéseinek meghatározását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 4 fő 
A szavazás eredménye: 4 igen, 0 nem 

 
Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

2/2025. (II.27.) rendelete 
a Bakonycsernyei Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott 

köztisztviselők 2025. évi illetménykiegészítéséről 
 

A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 



 
4./ Javaslat rönkfa értékesítésére 
Előterjesztő: Kosárszki József polgármester 
 
Kosárszki József polgármester: Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az önkormányzat a 
tulajdonában lévő fenyő rönköt értékesíteni szeretné. Javasolja 23 000 Ft/m3 áron az 
eladását.  
 
Kérdés, hozzászólás nem érkezett. A polgármester szavazásra bocsátotta a rönkfa 
értékesítésének elfogadását.  
 

A szavazásban részt vett képviselők száma: 4 fő 
A szavazás eredménye: 4 igen, 0 nem 

 
Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

23/2025. (II.20.) határozata 
a rönkfa értékesítéséről 

 
Nagyveleg Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az 
önkormányzat tulajdonát képező fenyő rönkfát értékesíti 23 000 Ft/m3 áron.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A polgármester a képviselő-testületi ülését 
bezárta.  

k.m.f. 
  

Kosárszki József      Fidrich Tamásné 
polgármester             jegyző 


